

| | | |
|---|--|---|
| <p>Active Ingredients: Each mL contains: Neomycin Sulfate (equivalent to base) 20.0 mg Succinylsulfathiazole 96.0 mg Hyoscyamine Sulfate 2.5 µg Kaolin 175.0 mg Atropine Sulfate 2.5 µg Tri-Calcium Phosphate 21.0 mg Pectin 8.0 mg</p> <p>Indications: Hog Scour Suspension is indicated for use in the treatment of diarrhea (scours) and enteritis when caused by organisms susceptible to neomycin and succinylsulfathiazole.</p> <p>Directions for Use: <i>To reduce the development of antimicrobial resistance and maintain effectiveness, use this antibiotic prudently.</i> SHAKE WELL BEFORE USING. Dosage: For piglets under 2.5 kg, give 1 mL orally daily; over 2.5 kg, give 2 mL orally daily. Treatment may be repeated for up to 4 days. For dogs, cats and lambs, give 2 mL per kg bodyweight, orally, divided into 2 doses daily. Reduce to ½ after 2 days, for not more than 5 days. For calves, give 2 tablespoons orally daily. Treatment may be repeated for 2 to 3 days.</p> <p>Warnings: Treated animals must not be slaughtered for use in food for at least 30 days for cattle and 14 days for swine and lambs after the latest treatment with this drug. Do not administer to lactating cattle. Sulfonamides can cause allergic reactions in sensitized individuals. When handling the product, avoid oral exposure and direct contact with skin or eyes. Keep out of reach of children.</p> <p>Storage: Store at room temperature (15-30°C). Protect from freezing.</p> | <p>DIN 00308242</p> <p>Pr HOG SCOUR SUSPENSION</p> <p>Veterinary use only Usage vétérinaire seulement</p> <p>Antibiotic/Antibiotique</p> <p>SHAKE BOTTLE WELL BEFORE USING BIEN AGITER AVANT USAGE</p> <p>Warnings: See the side panel for complete warnings. Mises en garde : Voir le panneau latéral pour les mises en garde complètes.</p> <p>Net Contents/Contenu Net: X</p> | <p>Ingrédients actifs : Chaque mL contient : Sulfate de néomycine (la même que néomycine seulement) 20,0 mg Succinylsulfathiazole 96,0 mg Sulfate de hyoscyamine 2,5 µg Kaoline 175,0 mg Sulfate d'atropine 2,5 µg Phosphate de calcium 21,0 mg Pectin 8,0 mg</p> <p>Indications : Hog Scour Suspension est pour le traitement de diarrhée et entérite quand causée par les organismes sensibles à néomycine et succinylsulfathiazole.</p> <p>Mode d'emploi : <i>Pour réduire le développement de résistance aux antimicrobiens et maintenir l'efficacité de cet antibiotique, l'utiliser avec prudence.</i> BIEN AGITER APRÈS USAGE. Posologie : Pour porcelets jusqu'à 2,5 kg, 1 mL par voie orale quotidiennement; au-dessus de 2,5 kg, 2 mL par voie orale quotidiennement. Le traitement peut être répéter jusqu'à 4 jours. Pour chiens, chats et agneaux 2 mL par kg de poids du corps par voie orale, donner demimesure 2 fois par jour. Dimenues le montant par la moitié après 5 jours. Pour les petits bovins, 2 tbsp. par voie orale par jour. Le traitement peut être répéter jusqu'à 2-3 jours.</p> <p>Mises en garde : Les animaux traités ne doivent pas être abattus à des fins alimentaire dans un délai d'au moins 30 jours pour les bovins et 14 jours pour les porcs et les agneaux après le dernier traitement avec ce médicament. Ne doit pas être administré au bétail allaitant. Les sulfamidés peuvent causer des réactions allergiques chez les individus sensibilisés. Lors de la manipulation du produit, éviter l'exposition orale et le contact direct avec la peau ou les yeux.</p> |
|---|--|---|

LABEL

X: 240mL, 250mL, 400mL, 500mL – VER 12DEC2017

| | | |
|---|--|--|
| <p>Professional Veterinary Laboratories 1199 Sanford Street Winnipeg, Manitoba R3E 3A1 1-800-465-7122 - www.domvet.com</p> <p>(L) EXP</p> | | <p>Garder hors de la portée des enfants.</p> <p>Entreposage : Conserver entre 15 et 30°C. Ne laissez pas geler.</p> |
|---|--|--|

LABEL

X: 240mL, 250mL, 400mL, 500mL – VER 12DEC2017